

To whom it may concern

По месту требования

AUTHORIZATION FOR SALE

ПИСЬМО О ПРЕДСТАВЛЕНИИ ИНТЕРЕСОВ

Ariccia, February 6, 2016

Ariccia, 06 февраля 2016 г.

We, AVIOGEI AIRPORT EQUIPMENT S.r.l. with legal office located at Via dei Cardi №1 00072 ARICCIA (RM) Italy, and operative offices and main workshop located in Via Campoleone Tenuta № 13 – 04011 APRILIA (Latina) Italy, trusts to the company OOO "NPO "DKJet", based in 344082, Russian Federation, Rostov-on-Don, St. Bolshaya Sadovaya, 21 to sell and promote our products and the related spare parts in Russian Federation, Ukraine, Belarus, Uzbekistan, Armenia, Kyrgyzstan, Turkmenistan, Khazakstan. OOO "NPO "DKJet" is an exclusive representative of AVIOGEI AIRPORT EQUIPMENT S.r.l. in Russia, having all the entrusted rights for the period of 12 month from today up to February 05, 2017.

Компания AVIOGEI AIRPORT EQUIPMENT, главный офис которой расположен по адресу Via dei Cardi №1 00072 ARICCIA (RM), Италия, завод которой расположен по адресу: Via Campoleone Tenuta № 13 – 04011 APRILIA (Latina), Италия, доверяет компании OOO «НПО «ДКДжет», расположенной по адресу: Россия, 344082, г.Ростов-на-Дону, ул.Большая Садовая, д.21 продавать и продвигать свою продукцию и соответствующие запасные части на территории Российской Федерации, в Украине, Белоруссии, Узбекистане, Армении, Киргизстане, Туркменистане, Казахстане. OOO «НПО «ДКДжет» является эксклюзивным представителем AVIOGEI AIRPORT EQUIPMENT в России, обладающим всеми доверенными правами, сроком на 12 месяцев с настоящего дня и до 05 февраля 2017 г.

AVIOGEI AIRPORT EQUIPMENT S.r.l.

Andrea Cesarini
General Manager



AVIOGEI AIRPORT EQUIPMENT S.r.l.

SEDE LEGALE E AMMINISTRATIVA: Via dei Cardi, 1 – 00040 ARICCIA (ROMA) - TEL.: +39 06 9343224 – FAX: +39 06 9341865
DIREZIONE E STABILIMENTO: Via Campoleone Tenuta, 13 - 04010 CAMPOLEONE – APRILIA (LT) ITALIA PARTITA IVA:
01625331002 – CODICE FISCALE: 06822300585 C.C.I.A.A.: 548025 – TRIBUNALE DI VELLETRI: 4893 CAPITALE SOCIALE: €
260.000,00

+39 06 9278251 FAX: +39 06 9278454 www.aviogei.it - aviogei@aviogei.it